

1969 C.G.C.A. CONVENTION CALL

Students Union Building
University of Alberta, Edmonton, Alberta.
June 2, 3, 4, 1969.

GENERAL INFORMATION

Conference proceedings officially begin Monday, June 2. However informal gatherings are planned for Sunday, June 1, so registration can be concluded then. The conference concludes Wednesday evening with the C.G.C.A. banquet and dance. Interested delegates may wish to travel to Jasper National Park in the Rocky Mountains from June 5 to June 8.

Information regarding registration, reservations, placement, etc., will be distributed early in 1969. Further information from:

Mr. F. A. Nichols,
Publicity Chairman, C.G.C.A. 1969 Convention,
10010 - 107 A Avenue,
Edmonton, Alberta.

THEME

The 1969 conference theme will be "The Emerging Counsellor in Canada"—"La Consultation—Une Profession en Croissance." Papers and program proposals will be grouped into nine minor themes encompassing counselling activities of members and delegates.

- 1) Groups and Group Counselling
- 2) Family Life Education and Community Counselling
- 3) The World of Work—A Look to the Future
- 4) Counselling Children in Elementary School
- 5) Counsellor Education
- 6) Problems of Children in our Changing Society
- 7) Tests and Measurement
- 8) Organization and Administration of Counselling Services
- 9) Vocational Guidance

RESOLUTIONS—1969 CONVENTION

This year it is hoped that many resolutions will be presented in advance in writing, to expedite procedures at the CGCA annual meeting. CGCA members are urged to submit draft resolutions with names of proposed mover and seconder before April 1969, so they may receive time for discussion on the convention order paper, and informal sessions.

Resolutions may be submitted in French or English to:

Dr. L. A. Isabelle,
University of Ottawa,
Ottawa, Ontario, Canada.

Dr. John G. Paterson,
Conference Chairman

APPEL POUR LE CONGRES S.C.O.C. DE 1969

Maison de l'Union des Etudiants
 Université d'Alberta, Edmonton, Alberta
 le 2, 3, 4, Juin 1969

RENSEIGNEMENTS GENERAUX

Le congrès commencera officiellement lundi, le 2 Juin 1969. Toutefois, des réunions officieuses sont prévues pour le dimanche 1er Juin de façon que les inscriptions puissent être données à ce moment. Le Congrès se terminera mercredi soir avec un banquet suivi d'un bal. Un voyage au Parc National de Jasper dans les Rocheuses est prévu pour les délégués intéressés, du 5 au 8 Juin

Tous les renseignements concernant l'inscription à ce voyage, les réservations, etc. seront publiés au début de 1969. Pour renseignements complémentaires, écrivez à:

M. F. A. Nichols,
 Publicity Chairman, C.G.C.A. 1969 Convention,
 10010 - 107 A Avenue,
 Edmonton, Alberta, Canada.

THEME

Le thème du congrès de 1969 sera "La Consultation: Une Profession en Croissance." Les documents et les propositions de programme seront groupés en neuf catégories couvrant toutes les activités des membres et des délégués dans le domaine la consultation:

- 1) Les Groupes et la Consultation des Groupes
- 2) L'Education dans la Vie Familiale et la Consultation dans la Communauté
- 3) Le Monde du Travail—Un Regard sur le Futur
- 4) La Consultation avec les Enfants au Niveau Elémentaire
- 5) L'Education du Conseiller
- 6) Les Problèmes des Enfants dans une Société en Mouvement
- 7) Les tests d'Intelligence et de Capacité
- 8) L'Organisation et l'Administration des Services de Consultation
- 9) La Consultation Professionnelle

RESOLUTIONS—CONGRES 1969

Cette année nous espérons que de nombreuses résolutions seront présentées par écrit, à l'avance, afin d'accélérer les affaires à la réunion annuelle de la SCOC. Les membres de la SCOC sont encouragés à soumettre par écrit leurs résolutions, avec les noms des personnes qui soumettent et qui appuient ces résolutions. Celles-ci devraient être soumises avant Avril 1969 de façon qu'elles soient reçues à temps pour discussion à l'ordre du jour du congrès et en réunions officieuses.

Les résolutions peuvent être envoyées en anglais ou en français à l'adresse suivante:

Dr. L. A. Isabelle,
 University of Ottawa,
 Ottawa, Ontario, Canada.

Dr. John G. Paterson,
 Président du Congrès.